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To: 5.1.2e 5.1.2e @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Sun 3/22/2020 4:47:18 PM

Subject: RE: woordvoeringslijn IC

Received: Sun 3/22/2020 4:47:19 PM

Ja, eens. Had hetzelfde gevoel.
Gro REA

van:[IEEE-EEEQ ominvws n>
Datum: zondag 22 mrt. 2020 5:17 PM

Aan: @minvws.nl>

Onderwerp: FW: woordvoeringslijn IC

Ha ERED

Denk dat het goed is morgen, als je officieel begonnen bent, even goed te kijken wie wat doet. We hebben nu eigenlijk niet

meer 1 crisis:

1. Acute problemen in zorg (met name nu ziekenhuiscapaciteit, en zorgbreed de beschermingsmaterialen)
2. Specifieke problemen in de langdurige zorg

3. Het maatregelenpakket

Om het een beetje te ordenen heb ik voorgesteld dat we elke dag bij elkaar komen (eventueel deels via Zoom) met de drie

bewindslieden (Paul Blokhuis zal niet altijd aanschuiven denk ik), en alle relevante directies. Dat overleg is om half 12. Dat

wordt voorbereid zodat er een beeld ligt op basis waarvan we de acties van de dag kunnen formuleren. Voor dat overleg
vindt ook nog het dagelijkse interdepartementale afstemmingsoverleg plaats. Dan hebben we allen hetzelfde overzicht wat

we mee kunnen nemen naar het Torentjesoverleg, dagelijks om 13 uur.

Op de maandag en de donderdag zijn er dan ICCB (ambteljjk) en MCCB (crisiskabinet).
We moeten maar even zien wat werkt. Het is enerzijds belangrijk om informatie te blijven delen zodat zaken niet door

elkaar gaan lopen. Anderzijds moet het ook allemaal niet al te langdradig worden.

Afijn, we gaan het zien morgen.

Groeten

van:[EXEC EXEC ouinvws.ol>
Datum: zondag 22 mrt. 2020 4:32 PM

Aan: Jonge, H-M. de (Hugo) < IESE @minvws.ni>. [IEXFONNS) BENET ninvws n>.[CXC
<BR minvws. nl=>
Kopie: ) EE @minvws.ol-.IESE)-BECEETI© ninvws.. [IEEE

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: woordvoeringslijn IC

Zie hieronder.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: Jonge, HM. de (Hugo) < IEE @minvws.ol>



Datum: zondag 22 mrt. 2020 4:17 PM

Voor nu een prima lijn.
- wat mij betreft maken we met de club zoals we net zaten een whatsapp-groep om snel te schakelen

- zetten we deze lin voor nu vast in

- we vragen JEREons de laatste stavaza te delen qua getallen hoeveel IC bedden nu bezet zijn
- de woordvoerder die DCO gaat toevoegen moet daar ook in

Vraag:
- wat hadden we ook al weer afgesproken? Zo andane nog

zelf de woordvoering doen over aantal IC-

bedden in gebruik door corona-patienten en vanat morgen het coordinatie-centrum?

iE 5120 |vandaag. de onderstaande woordvoeringslijn lijn moet dus ook naar hem en ERED

Centrum gaat het zsm doen.

En

- het landelijk coordinatie-centrum moet zelf een woordvoerder krijgen, neem ik aan? Met als talking head?

Zou ik wel heel mooi vinden.

Die pakken we op voor morgen. Regelen woordvoerder bedoel ik.

- in dat memo’tje met de pro’s en con’s van bekendmaken van bezette ‘corona’ bedden en gerealiseerde capaciteit
‘corona-bedden’, neem je daar ook advies in mee hoe het bekend gemaakt wordt? Dagelijks op RIVM-

moment? Door coordinatie-centrum?

Ja geven we mee aan DCO

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[ERE BERET ominvws ol>
Datum: zondag 22 mrt. 2020 2:59 PM

Aan:ICED) BEEETMN minvws.nl>, Jonge, HM. de (Hugo) <JESE@minvws.nl>
Onderwerp: RE: woordvoeringslijn IC

Ok, we halen apparaten niet op maar zetten ze in.

Verzonden: zondag 22 maart 2020 14:13

Aan: Jonge, H.M. de (Hugo) <JIIENEDIM@minvws.n!>; INEEXECNIN)SEXED@ minvws.ni>
Onderwerp: woordvoeringslijn IC

Ha ESEen Hugo,

wat is de stand van zaken rondom uitbreiding IC capaciteit en beademingsapparatuur

« Dit is natuurlijk in de aanpak van de crisis de één van de grootste prioriteiten.

« Wat er deze week aan zit te komen zijn we op voorbereid en kan binnen zh worden opgevangen

« Want ziekenhuizen waren al bezig om binnen ziekenhuizen de IC capaciteit zelf op te schalen

e Daarnaast vinden alle mogelijke acties plaats om de capaciteit verder uit te breiden
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+ Alle geschikte beademingsapparaten die op dit moment al in NL zijn, die halen we op

* Er zijn bestellingen voor nieuwe apparaten geplaatst, bij kleine en grote bedrijven

e Tot slot zijn we actief bezig met consortium productiebedrijven om productie eigen land snel te laten

plaatsvinden

nis —-gezien i enorme belangstelling voor beademingsapparaten vanuit de gehele wereld is dat nog met

onzekerheden omgeven. Want we zien dat op veel plekken in de wereld dezelfde vraag om apparatuur nu actueel

is, daarom bestellen we ruim”

Groetjes,

Mgisterievar Vo


